

Publication date	22 September 2023
Date de publication	22 Septembre 2023
Enforcement Date	25 September 2023
Date d'entrée en vigueur	25 Septembre 2023
Subject	List of Trading and Matching Platforms recognised by LCH SA / Liste des Plateformes de Négociation et Appariement reconnues par LCH SA.
Market/Marché	Fixed Income – Produits de Taux
Classification	Public

This Notice supersedes Notice 2021-011

Cet Avis annule et remplace l'Avis 2021-011

Pursuant to the Clearing Rule Book definition of "Trading and Matching Platforms", LCH SA hereby publishes a Notice presenting the list of such Trading and Matching Platforms.

Conformément à la définition du terme de « Plateforme de Négociation et Appariement » dans ses Règles de la Compensation, LCH SA publie ci-après un Avis contenant la liste des Plateformes de Négociation et Appariement.

Transactions executed on or reported by such Trading and Matching Platforms are cleared by LCH SA in accordance with Article 1.3.2.6 of the Clearing Rule Book :

Les Transactions exécutées ou déclarées sur ces Plateformes de Négociation et Appariement sont compensées par LCH SA conformément à l'Article 1.3.2.6 des Règles de la Compensation :

List of Trading and Matching Platforms providing exclusively services for the execution or matching of Transactions :

Liste des Plateformes de Négociation et Appariement assurant exclusivement des fonctions d'intermédiation ou d'appariement de Transactions :

- MTS France SAS (MTS France);
- MTS Associated Markets SA (MTS Associated Markets)
- CME Amsterdam BV (BrokerTec);
- Euroclear Bank SA/NV (Euroclear Trade Capture and Matching System or ETCMS);
- GLMX Technologies LLC (GLMX);
- Tullett Prebon (Securities) Limited (tpRepo);
- TP ICAP (Europe) SA (tpRepo)
- Tradeweb EU B.V.
- Tradeweb Europe Ltd

Should you have any queries and/or comments, please contact: Legal.SA@lch.com

Pour toute question ou commentaire, Merci de contacter : Legal.SA@lch.com